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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kívánják felújítani a Magyar Közút kezelésében
lévő, Nagytarcsa és Isaszeg közötti, balesetveszélyessé vált útszakaszt, és mit tesznek annak 
érdekében, hogy azt a jövőben rendszeresen tisztítsák a környék telephelyeiről és a 
földutakról felhordott szennyeződéstől?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Barkóczi Balázs önkormányzati képviselő kérésére az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:

Ingázók százai és fuvarozó cégek tucatjai használják napi szinten gépkocsival, kisteherautóval és 
nyerges vontatóval a Nagytarcsa és Isaszeg közti, a Magyar Közút fenntartásában lévő útszakaszt. 
Az elmúlt években a környéken folyó vasútkorszerűsítési munkálatok miatt ez az útszakasz fokozott
terhelésnek lett kitéve, ami mára meg is látszik annak állapotán: az aszfalt több helyen töredezett, 
kátyús, néhány helyen fokozottan balesetveszélyes. Mivel az említett útszakasznak jelentős szerepe 
van a környék települései és a főváros közötti napi forgalom lebonyolításában, ezért kiemelten 
fontos lenne, hogy az út a megnövekedett forgalom számára is biztonságosan használható legyen.

A helyzetet tovább súlyosbítja a környék telephelyeiről és földútjairól érkező tehergépkocsik által 
napi szinten felhordott sár és egyéb szennyeződés, ami főleg az őszi és téli időszakban, vagy 
nagyobb esőzések után teszi kiemelten balesetveszélyessé ezt az útszakaszt. A biztonságos 
közlekedés érdekében az utat rendszeresen tisztítani kellene, ám mindezidáig ez még nem valósult 
meg. Ezért sokszor az M0-ás autópálya nagytarcsai lehajtójától egészen Isaszegig és Pécelig ki 
vannak téve az erre közlekedők a fokozott balesetveszélynek.

A fentiek miatt a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Asszonyhoz:

Mikor kívánják felújítani a Magyar Közút kezelésében lévő, a megnövekedett forgalomtól és 



teherforgalomtól balesetveszélyessé vált Nagytarcsa és Isaszeg közti útszakaszt? 

Mit kívánnak tenni azért, hogy a Nagytarcsa és Isaszeg közti útszakasz rendszeresen tisztítva legyen
a környék telephelyeiről és földútjairól felhordott szennyeződéstől? 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2020. december 07.

Dr. Oláh Lajos
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